
Referat sonemøte Finnmark 27.03.2025 

 

Oppmøte: Mia Johnsen, Klubbrådgiver (møteholder), Stine Isaksen, Regionstyret nestleder. 
Lisa Johansen sonekontakt. Toril Evjen sonekontakt. 

Bossekop; Lasse Hove, styreleder 

Alta If; Magnus Lyng Kristensen, markedsansvarlig 

Kirkenes; Bård Stien, leder håndball 

IL Frea; Karoline Hykkerud Aas, nestleder.  

Nerskogen; Nina Kristensen, nestleder håndball. Laila Rasmussen & Camilla Brækken, ny 
leder  

Vadsø; Vadsø Barbro Larsen, Styremedlem håndball styret, Vivian Wara, leder håndballstyret, 
Eirik M Gebhart, Økonomi ansvarlig. 

Tverrelvdalen; Laila Heimstad (leder), Hege Arild (nestleder), Stine Sivertsen (styremedlem), 
Henriette (styremedlem).  

Honningsvåg; Hege Beate Tauselv 

 

Agenda: 

• Velkommen 

• Seriereglement sesongen 25/26 

Nye regler for bla dispsøknader.  

Inviter dommere, trenere, ledere også på webinar om serie reglement. De som ikke 
kan delta kan se dette i ettertid, men får ikke mulighet til å stille spørsmål. 

 

• Lokale saker 

o Barnehåndball i sonen 
6,7,8 år 

Alta turneringen og Nyttårsturnering i Kirkenes, solturneringen i Vardø og 
Vadsø turneringen, Olescup (Alta). 

Klubbene er fornøyd med tilbudene det allerede er av turneringer. 

Seriespill 9-10 år. 

I Øst-Finnmark, avtaler en kamphelg i Vadsø og en kamphelg i Kirkenes 



Honningsvåg ikke fått noe særlig med kamper denne sesongen, forslag til neste 
år er å få til kamphelger. 

Fungert fint i Alta for 10års lagene, men litt sene datoer for de siste kampene 
for sesongen.Karoline FREA) 

Tidligere har det vært samlet opp kamper til turneringshelger. Det har fungert 
bra. I år har det vært fordelt utover. Ønsker heller å samle opp for tiåringene. ( 
Hege Therese) 

Foreslår, at det må bli et bedre samarbeid mellom Alta og Honnonsvåg, Alta 
lag bør se på muligheten å reise å han en kamp dag i Honningsvåg. Nerskogen 
ytrer ønske om at det settes opp for flere lag om de skal til Honningsvåg pga 
økonomi. 

 

11-12 år 

Serien har vært ok. 

Hvordan Har Tema turnering erfaringer vært? Nerskogen var i BUL hallen på 
dette, de syntes ikke dette var godt organisert, manglet dommere, trenere var 
usikker på regler. Ble en fin dag, men ble litt dyrt i forhold til det de syntes de 
satt igjen med. God tanke, men har forbedrings potensiale. 

Karoline FREA: Vi synes konseptet var bra, og tenker at det kan gjøres flere 
ganger, men med enda flere dommere og «kyndige» veiledere. Flyball ser f.eks 
morsomt ut og er noe vi har snakket om at hadde vært morsomt å prøve å delta 
på. 

Dommere var bortreist pga. vinterferie og opptatt med SPU samling. 

o Påmelding til ny sesong 

Nivå dele 12 års seriene også, hvem er 11 og hvem er 12. 

Viktig med riktig informasjon i påmeldingen slik at avdelingsoppsettet blir riktig.  

Det vil ikke bli gjennomført avdelingsoppsettmøte for sesongen 25/26 

o Kast ballen  

Kirkenes IF har deltatt i kast ballen og synes dette er et godt rekrutterings prosjekt. 
Ingen av de andre klubbene har vært med på dette. Skolene i Alta gjør dette 
uavhengig av klubbene. 

o Klubbhuset 

2 klubber har signert, Alta og Kirkenes.  

BUL ønsker også å signere kontrakt. 

• Tips til inntektsbringende tiltak i klubb 



Kommer webinar om dette i juni og september 

• Håndballtinget 

Stine forklarer den politiske prosessen og viktigheten med tinget og de sakene som 
skal fremmes. Rask gjennomgang av innkommende saker, bla organisasjonsstruktur.  

• Valg av tingdelegater 

Ingen innvendinger på å sende Toril og Lisa (sonekontakter).  

 

• Eventuelt 

- SPU- ble annerledes en normal oppsettet pga Rallarcup i Kiruna turnering, og 
ble vanskelig å finne helger. Ble noen kvelder i Alta, men ingen i Øst-
Finnmark.  SPU-helg gjennomført i mars som normalt.  

Det diskuteres om det skal fortsettes å ta hensyn til en turnering i Kiruna.  

Det er viktig at det skal være mulig å gjennomføre dette i Finnmark. 

(Alta) 08ere føler at tilbudet ikke er veldig bra, da arrangementet er i deres hall, 
med de samme trenere de har sett mye. Etterlyser et bedre arrangement. 
Kanskje noen nye spillerutviklere. 

 

- Vi må ha opplæring på trenere, med spillereglementet. Kamprapporter må 
signeres før kamp. Mia kan ikke behandle protester om dette ikke er gjort. 

Dette gjelder på alle alderstrinn. 

Seriereglementet må følges, gjøres det brudd på dette kan bli sendt inn protest. 

- Sesongen har inneholdt mye omramminger, vi må bli flinkere å få gjennomført 
kampene når det er satt opp. Når terminlista blir publisert 4.juli er det viktig at 
alle sjekker denne. Det vil bli et møte i juni der vi ser på førsteutkastet 
sammen. 

-Hvilke unntak finnes det?  Mia forklarer at dette står i 
omberammingsreglementet.  

Internkamper er vanskelig å bestemme før treningstider er fordelt.  

Skader er ikke grunn til å utsette kamper. Det er 3 spillere som skal være syk med 
sykemeldinger for  

-Hvem skal varsles når du ikke kommer frem, varsle arrangør, dommere, region, 
kan holde med en e-post til Mia. 

- Kommer ikke klokkeslett på kamper på terminlister i første omgang, dette hvis 
f.eks lag blir trekt. 

- Klubber får tilgang til å sette opp dommer i 12års serien. 



-  Vadsø opplever at de ikke blir møtt med dommere og folk i sekretariatet i BUL 
hallen.              

- Kan man vente til 2 uker før å sette opp klokkeslett på terminlisten, da det er ofte er 
endringer på tidspunkt inntil to uker før kamp.  

 


